
Forældrerådsmøde KKFO 
Mandag. 16. januar kl. 17.00 – 19.00    
 
Sted: KKFO  
Tilstede: Heidi, Signe,  Helle, Rikke   
Afbud: Christine, Anja 
 

 
Dagsorden 

 Personale situation  

• Denne ene russisk/ukrainske tolk stoppede med udgangen af 2022. Der er 2 
der stopper på KKFO’en pr. 1/2-2023. De skal begge ind og læse. 

• Vi har ansat Josefine og Teresa pr. 1/1, Katinka 15/1 og Sofie 1/2 
o Vi har ansat ekstra for at dække for Forårsforløb + den afgang vi 

forventer omkring sommer i forbindelse med studiestart. 

 

KKFO-orientering  

• Borgmester besøg d. 31.1.23 

o Kommer på besøg i 1 times tid og besøger skole og KKFO. 

• Åbent hus i uge 9 

o Sendt ud til børnehaverne i sidste uge 

o Mulighed for at besøge KKFO’en på egen hånd mandag, onsdag, 

torsdag og fredag og tirsdag med bemandede lokaler. 

• Køkken 

o Kathrine stopper og bliver afløst af Freja 

o Vi er rigtig godt med ifht. CO2 og Økologi. Der hænger information på 

væggen overfor køkkenet. 

o Køkkenpersonalet har haft forløb med Meyers Madhus 

• BMV – BørneMiljøVurdering 

o Svært med den digitale udfyldelse fordi der er kommet mange lidt 

”skæve” svar.  

o Overvejelser om det på sigt hellere skal være mindre fokusgrupper 

med den samme der stiller spørgsmålene. 

o Tendensen er at der skal arbejdes med udfordringer med ro til at gå 

på toilettet, sproget og medbestemmelse. 

o  

• Foreningsaktiviteter 



o Capoeira er overgået til at være betalings aktivitet fra årsskiftes, Basket 

overgår til betaling pr. 1/3-2023 

o Målet er at arbejde mod at børnene selv kan gå til aktiviteten uden 

hjælpe fra KKFO-personale 

o Andre steder er de også startet med at tilknytte foreningslivet 

o Hensigten med at få foreningslivet tilknyttet tættere på KKFO’en for at 

det bliver lettere for forældre og derved kan flere børn forhåbentlig i 

højere grad blive en del af foreningslivet. 

 

Forældre 

o Opleves som en ekstra luksus at der tilbydes foreningsaktiviteter, 

når der i forvejen er så mange gode aktiviteter på KKFO’en. 

o Spørgsmål til om der er mulighed for at få aftaler med Musikskoler 

på samme måde. 

▪ Vi har tidligere haft et samarbejde, men oplevede det 

desværre noget ustabilt og så blev forbindelsen ikke taget op 

efter Corona. 

▪ Michael har set der netop er kommet en henvendelse, men 

ved endnu ikke hvad det indebærer. 

 

Økonomi  

o Afslutning 2022 

▪ Gik ud med 4% overskud – som kunne overføres. 

o Budget 2023 

▪ Lagt ud fra det gældende børnetal 

▪  

Aktivitetsperiode 16/1-14/4 

o Online tilmelding har fungeret rigtigt godt igen 

o Der har ikke været nogen oprørte tilbagemeldinger fra forældre der har 

været utilfredse med fordelingen. 

 

Evt. 

▪ Spørgsmål til ture i sommerferien 



o Vi har haft svært ved at finde et format der i høj nok grad er blevet 
tilpasset, så vi favner flest muligt af de børn der ikke hjemme har så 
mange oplevelser i ferierne.  

o Forslag om at lave en aktivitetsoversigt for ugerne og aktiviteter der 
foregår på KKFO’en. 

▪ Signe har skrevet ud til 3. årgang for at høre om der var noget hun skulle 
tage med. Der kom to meget rosende tilbagemeldinger. Signe sender dem 
så de kan deles med hele personalegruppen. 

 

Kommende møder 

2 møder før sommerferien. Gerne om tirsdagen.  Michael skriver datoer ud. 

 


